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 Torpa IL – styremøte 29.01.24 – referat  

 

Tilstede:  

Eli Vogt Godager (ref), Øistein Sørensen, Michael Enriques, Frank Bakke Rustestuen, Anders 

Rønningen, Silje Finstuen, Siri Sollien, Knut Lium  

Forfall: 

Kristin Ulsaker, Kristin B. Lyshaug, Allidrett, Skigruppa, Westernridning og Svøm 

 

Dagsorden  

• Årsmøte 2024 - dato og arbeidsfordeling 

• Økonomi og kontingent-innkreving  

• Status undergrupper  

• Søknad om støtte til håndballcup (se under økonomi) 

• Aktivitetsdag på Dæhli (se under skigruppa) 

• Avtale med Torpa Løypelag  

• Kriterier for halltid (henvendelse til NLK) (se under hallen generelt) 

• Lovnorm for idrettslag  
 
 

Årsmøte  
Årsmøtedato – mandag 04.03.24. 
Det skal varsles fire uker i forveien. Varsel lagt ut på nettside og delt på Facebook 02.02.24.  
Frist for innsendelse av saker til behandling på årsmøte 19.02.24.  
Frist for sakspapirer ut 26.02.24.  
 
Alle undergrupper må sende sine rapporter for 2023 til Kristin Ulsaker innen 19.02.24: 
kristin.loe@gmail.com  
 
Kristin Lyshaug ordner med regnskap, revisjon og handlingsplan økonomi.  
 

Økonomi og kontingent-innkreving  
 

• Kontingentkrav er sendt ut og blir også purret i disse dager. Fint hvis undergruppene minner 
om dette.  

• Vi har fått positivt svar fra Statens Naturskadefond i forbindelse med flomskadene på Åmot 
sensommeren 2023. I hovedsak er dette midler for å rehabilitere ridebanen, men også 
skader på fotballbanen. Vi har fått det vi søkte om, omlag kr 87.000,- minus en egenandel.  

• Det minnes om frist for å søke spillemidler til utstyr 06.03.24.  
Se https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-
idrettslag/okonomi/stotteordninger/spillemidler-til-utstyr/  

• Styret har mottatt en søknad fra håndballaget Snertingdal/Torpa J14 om kr 5000,- i støtte til 
å dra på Fredrikstad Cup i mai. Styret støtter dette og bevilger kr 5000,-  

mailto:kristin.loe@gmail.com
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-idrettslag/okonomi/stotteordninger/spillemidler-til-utstyr/
https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/drifte-et-idrettslag/okonomi/stotteordninger/spillemidler-til-utstyr/
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Status undergrupper  
 
Håndball 

- Samarbeidslag med Snertingdal J14 
Mulig det her utvides til samarbeid også med NLI.  

- 3 lag til J8, J9 og G11.  
- Har nå 6 klubbdommere  

- Melder om gode tilbakemeldinger på hallen fra besøkende        
- God omsetning i kiosken ved cupene som arrangeres.  
- Er behov for mere sitteplasser i hallen.  

Hva er mulig av tribuner?  
Håndballgruppa undersøker muligheter og kommer tilbake til styret med dette.  

 
Fotball  

- Yngres (til og med 12 år) – 5 rene Torpelag og 3 samarbeidslag med NLI.  
- Ungdom og Dame (senior) – 8-9 lag  
- Fotballen skulle gjerne kjøpt noen nye draktsett – som også kan brukes av håndballen om 

vinteren. Man starter med å samle inn alt man har for å se hva behovet er.  
Er det mulig å få til noe felles sponsorer med håndballen?  
Er det mulig å søke Sparebankstiftelsen?  
Se: https://sparebankstiftelsen.no/draktstotte-til-idrettslag/  

- 2 nye footsal-turneringer: 03.02.24 og 02.03.24  
- Grasrotrenerkurs, del 4 (16.02.24 og 18.02.24, 3 stk påmeldt; Anders Høst, Frank Bakke 

Rustestuen og Michael Enriques.  
 
Aktiviteter for alle  

- God oppslutning om Skyland i november 2023.  
- Tyrili 20.01.24, 21 klatrere – nå har vi også 2 nye sikrere.  
- 28.02.24 – Totenbadet – påmeldingen har begynt å komme  
- Ønsker tur til Helgøya klatrepar i mai. Styret støtter dette.  

 
Volleyball  

- Halvert deltagelse når man måtte flytte trening fra mandag til søndag.  
Det er svært ønskelig å få tilbake treningstid på mandager.  

- Lone Sørum har tatt over ansvaret sammen med Sebastian Byfuglien.  
- Er kjøpt inn noen nye baller.  

 
Hundegruppa  

- Vellykka MUSH Synnfjell arrangert helga 05.-07.01.24  
Litt over 80 deltagere  

 
Ski 

- Ski-gruppa har søkt om støtte til å gjennomføre 1 (eller 2) familiedager i 
nærmiljøanlegget/alpinanlegget i Dæhli, hvor idrettslaget betaler heiskort (for banr).  
Styret støtter dette initiativet og foreslår at skigruppa først arrangerer en dag og vurderer en 
dag 2 etter det.  

 
 
Hallen generelt  
Ønsker bedre lagringsforhold for idrettslagets saker. Knut Lium er i dialog med kommunen om dette  

https://sparebankstiftelsen.no/draktstotte-til-idrettslag/
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Det må jevnlig minnes om ansvar for å rydde opp etter seg og sikre mål.  
Alle undergrupper må begynne å tenke på ønskede halltider for skoleåret 2024/2025. Trolig 
søknadsfrist halltid en gang i mai.  
 
Styret ønsker å sende et innspill til Nordre Land kommune om at noe halltid også må kunne 
reserveres for voksne, f.eks. 1,5 timer 2 ganger i uka. Eli lager et forslag til brev.  
 

Avtale med Torpa Løypelag  
Vi har pr i dag ingen skriftlig avtale med Torpa Løypelag. Dette løftes fram som sak på årsmøtet.  
Eli lager et forslag som styrebehandles før årsmøtet.  
 

Lovnorm for idrettslag  
Det har kommet en henvendelse fra Innlandet Idrettskrets om endringer i lovnorm for idrettslag.  
Dette løftes fram som sak til årsmøtet. Eli lager et forslag basert på mailen fra kretsen. Forslaget 
styrebehandles før årsmøtet.  
 
 
 


